

م	كود البنء	بيان الاعمال	الوحءة	الكمية	السعر	السعر الإجمالي	الصناعة	الماركة	Work statement	No.	خطة التنفيذ المرزمة
		<p>ملاحظات عامة :</p> <p>(1) على المقاول تسليم جميع المواد القديمة المستبءلة إلى إدارة الوحدة الصحية وعمل محضر استلام بذلك معمد من مدير عام مكتب الصحة حيس محافظة الحءءة .</p> <p>(2) ان السعر المقءم لاعمال ترميم او اصلاح او مفاقءة او صيانة اي بند يشمل كل مايتطلب من اعمال وتوريدات وتركيبات واستبدال الاعمال التالفة بجءءة وكذا اصلاح وصيانة كل ماقء يتأثر من اعمال اخرى نتيجة اعمال ترميم وصيانة ذلك البند وكل مايلزم لذلك سواء تكرت اولم تذكر لاجاز وتسليم الاعمال المطلوبة على العمل وجءة.</p> <p>(3) يجب على المقاول وعلى نفقته الخاصة زيارة موقع المشروع للمعاينة، ودراسة كل الظروف المحيطة والمؤثرة على التنفيذ قبل تقديم اسعاره .</p> <p>(4) على المقاول استخدام الاسمنت المقاوم للاملاح والكبريتات في جميع اعمال الخرسانات والاعمال المتلصقة مع التربة والاعمال المشكوفة المعرضة لتاثير العوامل الخارجية.</p> <p>(5) يجب على المقاول تقديم عينت جميع المواد قبل التنفيذ والترتيب مطابق للمواصفات وبيق للمهندس المشرف رفض اي عينة معءءة او مخالفة</p> <p>(6) الالتزام بترتيب تنفيذ اعمال الترميم والصيانة بحسب الجدول</p> <p>(7) يتحمل المقاول تءانج اي ازاله للاعمال المخالفة وبيق للمهندس المشرف رفض اي كميات يتم تنفيذها او توريءها قبل اعتمادها.</p>							<p><b>General notes:</b></p> <p>1) The Contractor shall hand over all the old materials to the Health Unit Department and make a receipt report to that effect approved by the Director General of the Health Office in the Directorate.</p> <p>2) The price provided for the restoration, repair, loss or maintenance of any item includes all that is required of works, supplies, installations and replacement of damaged works with new ones, as well as repair and maintenance of all other works that may be affected as a result of the restoration and maintenance of that item and all that is necessary for that, whether mentioned or not mentioned for the completion and delivery Completely required work.</p> <p>3) The contractor must, at his own expense, visit the project site for inspection, and study all the surrounding circumstances affecting implementation before submitting his prices.</p> <p>4) The contractor shall use cement that is resistant to salts and sulphates in all concrete works, works attached to the soil, and exposed works exposed to the influence of external factors.</p> <p>5) The contractor must submit samples of all materials before implementation and installation in conformity with the specifications, and the supervising engineer has the right to reject any approved sample or violation.</p> <p>6) Commitment to arrange the implementation of restoration and maintenance works according to the schedule.</p> <p>7) The contractor shall bear the consequences of any removal of the violating works, and the supervising engineer has the right to reject any quantities that are executed or supplied before being approved.</p>		
1		الترميمات							Restoration	1	
1.1		اعمال ترميمات الاسقف:							Ceiling restoration works:	1.1	
1.1.1		<p>بالمتر الطولي: مواسير لحصاد تصريف مياه الأمطار (10 سم) :</p> <p>توريد وتركيب مواسير بلاستيك (UPVC) ابيض سمك ضغظ كامل قطر (10 سم) سمك 3,2مم لحصاد وتصريف مياه الأمطار من السطوح والعمل يشمل التثبيت بشكل جيد بالجدران بواسطة كليات معنئية خاصة كل 1م مع عمل كوع في الاسفل طبقاً للرسومات والمواصفات وتعليمات المهندس المشرف.</p>	م ط	20.00					<p><u>Per linear meter: Pipes for harvesting rainwater drainage (10 cm):</u></p> <p>Supply and installation of thick white plastic (UPVC) pipes, full pressure, diameter (10 cm), thickness 3.2 mm, for harvesting and draining rainwater from the roofs, and the work includes fixing well to the walls by means of special metal clips every 1 m, with making an elbow at the bottom according to the drawings, specifications, and the instructions of the supervising engineer.</p>	1.1.1	
1.2		اعمال ترميمات الحوائط (الجدران الخارجية):							Wall repair works (external walls):	1.2	
1.2.1		<p>بالمتر المربع: تنظيف وتكحيل الحجر في الواجهات الخارجية :</p> <p>تنظيف والواجهات الحجرية الخارجية للمبنى من الاتربة والمواليق الخارجية بشكل جيد بحيث يظهر لون الحجر الاسود الصحيح ، والتكحيل ميسم بارز 2 سم مع المونة الاسمنئية (3:1) (اسمنت : رمل) مع الظلاء والرش الكافي للحجر باللون المطلوب في الواجهات الخارجية بحيث يظهر المنظر الجمالي للحجر، وعمل جميع ما يلزم طبقاً للمواصفات وتعليمات المهندس المشرف.</p>	2م	190.00					<p><u>Per square meters: Cleaning and sanding of stone in the external facades:</u></p> <p>Cleaning the external stone facades of the building from dust and external plankton well so that the correct color of the black stone appears. And the takhil is a prominent mark of 2 cm with cement mortar (1:3) (cement: sand ) with sufficient paint and spraying of the stone with the desired color on the external facades, so that the aesthetic view of the stone appears, It is required according to the specifications and instructions of the supervising engineer.</p>	1.2.1	
1.3		اعمال البلاط:							Tile works:	1.3	

	1.3.1	<p><b>Per square meter: supply and installation of ceramic tiles for bathroom floors:</b> supply and installation of granular ceramic tiles, size 60 x 60 cm, in the required color and shape for 2 bathrooms, and the price includes a sand brush not exceeding 5 cm and gluing with cement mortar in a ratio of (1:3) (cement: sand ) With watering the joints with white cement, and taking into account the tendency of the tiles for water to flow in the direction of drainage. Also, this item includes removing the old tiles and removing the residues resulting from cracking and removal until it becomes suitable for installing the new tiles and finishing the work in accordance with the principles of the industry and the instructions of the supervising engineer.</p>				4.50	2*	<p><b>بالمتر المربع:</b>توريد وتركيب بلاط سيراميك لأرضيات الحمامات : توريد وتركيب بلاط سيراميك بحجم مقاس 60×60 سم، باللون والشكل المطلوب لعدد 2 حمامات والسعر يشمل فرشاة من الرمل لا تزيد عن 5سم واللصق بمونة أسمنتية بنسبة (3:1) (أسمنت : رمل) مع سقي الفواصل بأسمنت أبيض، ومراعاة ميل البلاط لجريان الماء في اتجاه التصريف، أيضاً هذا البند يشمل إزالة البلاط القديم وإزالة المخلفات الناتجة عن التكسير والإزالة إلى أن يصبح مناسب لتركيب البلاط الجديد وإنهاء العمل طبقاً لأصول الصناعة وتعليمات المهندس المشرف.</p>	1.3.1	
	1.3.2	<p><b>By Piece: the implementation of a concrete ramp for the ascent of chairs for people with special needs:</b> The implementation of a concrete ramp for the ascent of chairs for people with special needs to the health unit, consisting of ordinary concrete and aggregate in a mixing ratio (1:2:3) (cement: sand: gravel). Minimum 1 m with a suitable slope (1:2.5) so that it has a rough texture and is not slanted to a large extent. It is comfortable to ascend and descend at the specified place. The work includes final finishes such as plastering and water-based paint 3 faces with the installation of an iron railing consisting of iron tubes with a diameter of 2 inches in length 1.3 meters in both directions, to be well attached to the ramp surface with screws at a height of 90 cm, and to be painted with rust-resistant paint in the required color, and a third handrail in the other direction of the entrance staircase.</p>				1.00	العدد	<p><b>بالعدد:</b> تنفيذ رامب خرساني لطول 1م كراسي ذوي الاحتياجات الخاصة: تنفيذ رامب خرساني لطول 1م كراسي ذوي الاحتياجات الخاصة الى الوحدة الصحية. يتكون من الخرسانة العادية والحجم بنسبة خلط (3:2:1) (الاسمنت : رمل : زلط) يتخذ من امام مدخل المرفق الصحي الى بوابة المدخل الرئيسي لها ويكون عرضه لا يقل عن 1 م وبانحدار مناسب (2.5:1) بحيث يكون ذو ملمس خشن وغير مائل بشكل كبير . مريح في الطول والنزول في المكان المحدد ويشمل العمل التشطيبات النهائية مثل اللياسة والطلاء المائي 3 اوجه مع تركيب دريزين حديدي يتكون من تيوبت حديدية قطر 2 هتش بطول 1.3 متر في الاتجاهين تثبت تثبيتاً جيداً بسطح الرامب بواسطة البراغي على ارتفاع 90سم مع طلائه بطلاء مقاوم للصدأ وباللون المطلوب ودرابزين ثالث بالاتجاه الاخر من الدرج الخاص بالمدخل.</p>	1.3.2	
	1.4	<b>Paint works:</b>							<b>أعمال الدهانات:</b>	1.4
	1.4.1	<p><b>Per square meters: Repaint works for the pavement:</b> Supply and implementation of two sides of moisture-resistant plastic paint of the required color for the sidewalk facades of the facility, according to the explanation of the supervising engineer, in the required color. The painting process for any surface that has been treated from cracks or gaps is not completed until after a sufficient period of time has passed. The price includes everything necessary to carry out the work and according to the engineer's instructions.</p>				13.50	2*	<p><b>بالمتر المربع:</b> أعمال تجديد الدهان للرصيف : توريد وتنفيذ وجهين دهان بلاستيكي مقاوم للرطوبة وباللون المطلوب لواجهات الرصيف للمرفق حسب توضيح المهندس المشرف ، باللون المطلوب ، والعمل يشمل تنظيف الرصيف بالكامل من الاتربة والمواد العالقة ونزع اي ملصقات أو عوائل ومعالجة مع استخدام اللياسة لتعبئة الفراغات والفجوات حتى الوصول الى سطح مستوى لواجهة الرصيف ويراعى ان لاتتم عملية الدهان لاي سطح تمت معالجته من التشققات والفجوات الا بعد مرور فترة زمنية كافية، يشمل السعر كل ما يلزم لتنفيذ العمل وبحسب تعليمات المهندس.</p>	1.4.1	
	1.4.2	<p><b>Per square meters: the emulsion paint works for the ceilings of the building:</b> Supplying and implementing white elision paint for the ceilings of the health facility, and the descending bridges, and wherever necessary, consisting of a foundation and three faces in the required color with paste and sanding in three layers. Specifications and instructions of the supervising engineer.</p>				87.40	2*	<p><b>بالمتر المربع:</b>أعمال الدهان الأملشن لسقوف المبني: توريد وتنفيذ دهان أملشن أبيض لاسقف المرفق الصحي، والجسور الهابطة وحيثما يلزم ،مكونة من وجه اساس وثلاثة اوجه باللون المطلوب مع المعجنة والصفرة ثلاث طبقات ، والعمل يشمل تنظيف الجسور والاسقف بالكامل من الاترية والمواد العالقة ونزع اي ملصقات أو عوائل و جميع ما يلزم لإنهاء العمل بحسب المواصفات وتعليمات المهندس المشرف.</p>	1.4.2	

	1.4.3	<p><b>Per square meters: Repainting works for the interior walls:</b> Supply and implementation of two-layer oil paint for the walls and internal walls of the facility up to the height of the ceiling and where necessary, with the required color. Voids and gaps until reaching the correct coating layer and a homogeneous color, and it is taken into account that the painting process for any surface that has been treated from cracks or gaps is not completed except after a sufficient period of time has passed. The price includes everything necessary to carry out the work and according to the engineer's instructions.</p>					357.50	2*	<p><b>بالمتر المربع : أعمال تجديد الدهان للجدران الداخلية:</b> توريد وتنفيذ دهان زيتي من طبقتين للجدران والحوائط الداخلية للمرفق حتى ارتفاع السقف وحيثما يلزم ، باللون المطلوب ، والعمل يشمل تنظيف الجدران بالكامل من الاتربة والمواد العالقة ونزع اي ملصقات او عوالق ومعالجة التقرشات وإزالة الدهان المتآكل نتيجة الرطوبة باستخدام المواد اللازمة والصفرة حيثما يلزم مع استخدام المعجونة لتعبئة الفراغات والفجوات حتى الوصول الى طبقة التلييس السليمة و لون متجانس ، ويراعى ان لا تتم عملية الدهان لاي سطح تمت معالجته من التشرخات او الفجوات الا بعد مرور فتره زمنية كافية، يشمل السعر كل ما يلزم لتنفيذ العمل وبحسب تعليمات المهندس.</p>	1.4.3	
	1.4.4	<p><b>Per square meters: Renewal of the emulsion paint for the interior ceilings of the bathrooms:</b> Supplying and implementing a white emulsion paint for bathroom ceilings, after cleaning, sanding, and treating scales and traces of moisture wherever they are, until reaching the correct coating layer to obtain a homogeneous color, and taking into account that the painting process for any ceiling that has been treated from cracks is not completed until after a sufficient period of time has passed, and the price includes all that is necessary To finish the work according to the specifications and instructions of the supervising engineer.</p>					5.00	2*	<p><b>بالمتر المربع: أعمال تجديد الدهان الأملش للأسقف الداخلية للحمامات:</b> توريد وتنفيذ دهان أملش ابيض لأسقف الحمامات، بعد التنظيف والصفرة ومعالجة التقرشات وآثار الرطوبة أينما وجدت حتى الوصول الى طبقة التلييس السليمة للحصول على لون متجانس ، ويراعى ان لا تتم عملية الدهان لاي سقف تمت معالجته من التشرخات الا بعد مرور فتره زمنية كافية والثمن يشمل جميع ما يلزم لإنهاء العمل بحسب المواصفات وتعليمات المهندس المشرف.</p>	1.4.4	
	1.4.5	<p><b>Per square meters: Repainting works for the interior walls of the bathrooms:</b> Supplying and implementing a matte paint for the walls and interior walls of the bathrooms, in the required color, and the work includes cleaning the walls completely from dust and suspended materials, removing any stickers or sticks, and treating peelings and traces of moisture in the walls wherever they are, until reaching the proper coating, kneading and sanding where necessary to obtain a homogeneous color. It is taken into account that the painting process for any surface that has been treated from cracks is not completed until after a sufficient period of time has passed, and everything necessary is done according to the specifications and the instructions of the supervising engineer.</p>					21.00	2*	<p><b>بالمتر المربع : أعمال تجديد الدهان للجدران الداخلية للحمامات:</b> توريد وتنفيذ دهان مطفي للجدران والحوائط الداخلية للحمامات، باللون المطلوب ، والعمل يشمل تنظيف الجدران بالكامل من الاتربة والمواد العالقة ونزع اي ملصقات او عوالق ومعالجة التقرشات وآثار الرطوبة في الجدران أينما وجدت حتى الوصول الى طبقة التلييس السليمة والمعجونة والصفرة حيثما يلزم حتى الحصول على لون متجانس ، ويراعى ان لا تتم عملية الدهان لاي سطح تمت معالجته من التشرخات الا بعد مرور فتره زمنية كافية، وعمل كل مايلزم بحسب المواصفات وتعليمات المهندس المشرف.</p>	1.4.5	
	2	<b>Door and Windows works:</b>								اعمال النوافذ والابواب:	2
	2.1	<b>Windows</b>								<b>النوافذ</b>	2.1
	2.1.1	<p><b>Per square meters: maintenance and inspection of aluminum windows:</b> Maintenance and inspection of aluminum windows. This item includes maintenance of all windows with their full contents of special rubber for sealing and preventing air and water leakage, and all hardware including hinges, shutters, and Lexis handles, and white glass with a thickness of 6 mm, with the work of mosquito nets (pulling) to prevent insects for the shutters that can be opened and fixing the rings on all sides. With at least two fixings, fixing the glass with special tiles, with all hardware, cladding and painting the window letters, and ensuring the smooth opening and closing of windows upon handing over the work.</p>					13.80	2*	<p><b>بالمتر المربع: صيانة ومفاداة نوافذ الألمنيوم:</b> صيانة ومفاداة نوافذ الألمنيوم ويشمل هذا البند صيانة كافة النوافذ بكامل محتوياتها من مظاط خاص لاحكام الطلق ومنع تسرب الهواء و الماء وجميع الخردوات من مفصلات ومثاق ومقبض لأكسيس والزجاج ابيض بسمك 6مم مع عمل شبك التامس (جر) المانع للحشرات للدرفات القابلة للفتح وتثبيت الخلو من جميع الجوانب بانتئين تثبيتات على الاقل، وتثبيت الزجاج بالربلات الخاصة ، مع جميع الخردوات وتلييس ودهان حروف النوافذ ، والتأكد من سلاسة فتح واغلاق النوافذ عند تسليم العمل كما يشمل السعر معالجة واصلاح اي اضرار ناتجة عن الازالة واعادة التركيب مهما بلغت ووفقا لتوجيهات وتعليمات المهندس المشرف .</p>	2.1.1	

	2.1.2	<p><u>Per piece: Supply and installation of aluminum windows:</u> Supply and installation of aluminum windows (1.8 m Width and 0.55 m Hight) of excellent quality, and the throat should be an aluminum sector of not less than 4 x 8 cm, and the aluminum thickness should be no less than 1.8 mm. Special rubber is used to seal and prevent air and water leakage. 6 mm, with the work of insect-repelling mosquito nets for the openable shutters, fixing the rings on all sides with at least two fixings, fixing the glass with special straps, with all the hardware (measurement from the internal borders), coating and painting the windows letters, and ensuring the smooth opening and closing of windows at Handing over the work. The price also includes the removal of the installed satellite, and everything necessary to complete the work according to the specifications and instructions of the supervising engineer.</p>					1.00	العدد	<p><u>بالعدد: توريد وتركيب نوافذ الألمنيوم:</u> توريد وتركيب نوافذ الألمنيوم (عرض 1.8م وارتفاع 0.55 م ) نوعية ممتازة وان يكون الحلق قطاع المنبوم لا يقل عن 8x4سم وسمك الألمنيوم الا يقل عن 1.8مم ويستخدم مطاط خاص لاحكام الغلق ومنع تسرب الهواء و الماء وجميع الخردوات من مفصلات ومعلق تكون اصلية النوع ومقاوية لأكسجين وزجاج ابيض بسمك 6مم مع عمل شبك التامس (جر) المانع للحشرات للدرفات القابلة للفتح وتثبيت الحلوقة من جميع الجوانب باثنتين تثبيتات على الاقل، وتثبيت الزجاج بالربلات الخاصة ، مع جميع الخردوات ( القياس من الحدود الداخلية ) ، وتلييس ودهان حروف النوافذ ، والتأكد من سلامة فتح واغلاق النوافذ عند تسليم العمل كما يشمل السعر ازالة القمرية المركبة ، وكل ما يلزم لاتمام العمل بحسب المواصفات وتعليمات المهندس المشرف.</p>	2.1.2
	2.1.3	<p><u>Per square meters: lack of protection nets for windows:</u> Cleaning and removing rust from the window protection grille by sanding it on both sides and cleaning it from rust. The price includes painting two sides with an anti-rust primer and three sides in color with welding and good packing around the grille and doing everything necessary to finish the work well, according to the specifications and instructions of the supervising engineer.</p>					14.00	2م	<p><u>بالمتر المربع : مفاددة شبك حماية للنوافذ:</u> تنظيف وإزالة الصدأ من شبك الحماية للنوافذ وذلك بالصفرة للجھتين والتنظيف من الصدأ والثمن يشمل الدهان وجھين برايسر ضد الصدأ وثلاثه اوجه باللون مع التلحيم والتعبئة الجيدة حول الشبك وعمل كل مايلزم لانتهاء العمل بصورة جيدة وذلك بحسب المواصفات وتعليمات المهندس المشرف.</p>	2.1.3
<b>2.2 الأبواب</b>										
	2.2.1	<p><u>Per square meters: Maintenance and inspection of aluminum doors:</u> Maintenance and inspection of aluminum doors in all respects, from fixing their sides to the walls with two hinges for each side, and filling the joints and shutters, they must be 1 m above the ground level. Removal and re-installation of any amount as necessary and in accordance with the directives and instructions of the supervising engineer.</p>					7.60	2م	<p><u>بالمتر المربع: صيانة ومفاددة ابواب المنبوم :</u> صيانة ومفاددة ابواب المنبوم من كل النواحي من تثبيت جوانبها بالجدران بمفصلتين لكل جانب وتعبئة الفواصل و المعلق يجب ان ترتفع 1 م عن مستوى الارض والثمن يشمل تركيب مفصلة ايطالي وجميع الخردوات من النوع الممتازو معالجة وإصلاح إي أضرار ناتجة عن الأزالة واعادة التركيب مهما بلغت حسب اللزوم ووفقا لتوجيهات وتعليمات المهندس المشرف .</p>	2.2.1
	2.2.2	<p><u>Per square meters: maintenance and inspection of galvanized steel doors:</u> Maintenance and inspection of galvanized iron compaction doors. The price includes maintenance in all respects, such as shutters and circular flanges on the perimeter of the single door, hinges and hinges as necessary. It also includes anti-rust paint after sanding and good grinding of welding traces, with two other sides of oil paint for the door and shutters, as the item includes. Treating and repairing any damages resulting from removal and re-installation, whatever the extent, according to the drawings and specifications, and according to the directives and instructions of the supervising engineer.</p>					8.50	2م	<p><u>بالمتر المربع: صيانة ومفاددة ابواب حديد رص مجلفن:</u> صيانة ومفاددة ابواب حديد رص مجلفن والسعر يشمل الثمن يشمل الصيانة من جميع النواحي مثل الدرفات و الشلمات الدائرية على محيط فردة الباب والحلوقة والمفصلات حسب اللزوم كما يشمل الدهان المانع للصداء بعد الصفرة والجلفن الجيد لاثار الحام مع عمل وجھين الخرييين من الدهان الزيتي للباب والمعلق وكما يشمل البند معالجة وإصلاح إي أضرار ناتجة عن الأزالة واعادة التركيب مهما بلغت طبقا للرسومات والمواصفات ووفقا لتوجيهات وتعليمات المهندس المشرف .</p>	2.2.2

2.2.3	<p><b>Per piece: Maintenance and inspection of the main gate of the outer wall:</b> Maintenance and inspection of a main gate of size (3.0 m Width and 2.75 m Height). The price includes painting it with oily paint on two sides, after painting it with two sides of rust-resistant paint in the required color, with the logo of the organization and the supporter. The item also includes good installation of the gate with the supply and installation of a closed door of excellent quality, according to the instructions and directions of the supervising engineer.</p>					1.00	عدد	<p><b>بالعدد:</b> صيانة ومفاداة البوابة الرئيسية للسور الخارجي: صيانة ومفاداة بوابة رئيسية مقاس (عرض 3 م وارتفاع 2.75 م) والسعر يشمل طلاءها بدهان زيتي وجهين بعد دهانها بوجهين مقاوم للصدأ باللون المطلوب مع عمل شعار المنظمة والداعم كما يشمل البند التثبيت الجيد للبوابة مع توريد وتركيب معلق للباب الصغير نوعية ممتازة حسب تعليمات وتوجيهات المهندس المشرف.</p>	2.2.3	
3	<p><b>Electricity works:</b></p>								<p><b>اعمال الكهرباء:</b></p>	3
3.1	<p><b>Per the number: LED ceiling lamps with holder:</b> Supply and installation of 220-volt LED ceiling lamps that are fixed to the ceiling, with a capacity of 15 watts with the holder. The item also includes wiring to the nearest point with solar energy, including cans and their covers, and fixing them with nails, screws and wires from the point to the distribution board. The item also includes the supply and installation of an electric switch of excellent quality according to the specifications and instructions of the supervising engineer.</p>					14.00	عدد	<p><b>بالعدد:</b> لمبات سقف LED مع هولدر: - توريد وتركيب لمبات LED سقفية 220 فولت تثبت بالسقف، بقدرة 15 وات مع الهولدر كما يشمل البند التسليك حتى اقرب نقطة بالطاقة الشمسية وتشمل العلب واغطيتها وتثبيتها بالمسامير القلاوظ والأسلاك من النقطة الى لوحة التوزيع كما يشمل البند توريد وتركيب مفاتيح كهربائي نوعية ممتازة حسب المواصفات وتعليمات المهندس المشرف</p>	3.1	
3.2	<p><b>Per Piece: Ceiling Fans 36 Watt:</b> Supply and installation of Fans 36 Watt and substantiated ceilings and fans of the genre is excellent with the keys and all supplies and delivery of electricity from solar system and even wire and outlet boxes, the price includes do every things that necessary to finish this works according to the specifications and instructions of the supervising engineer.</p>					5.00	عدد	<p><b>بالعدد:</b> مراوح سقف اقتصادي 36 وات: توريد وتركيب مراوح سقف اقتصادية 36 وات نظامين نوع ممتاز مع المفاتيح وجميع المستلزمات والتوصيل بالطاقة الشمسية حتى مأخذ الكهرباء والعلب واغطيتها وتثبيتها بالمسامير القلاوظ والأسلاك من النقطة الى لوحة التوزيع والتمن يعمل كل مايلزم لانهاء العمل حسب</p>	3.2	
3.3	<p><b>Per piece: Wall Sockets 13 Amps :</b> Supply and installation of a 13-amp electrical outlet(Wall socket) to be installed inside the wall with all supplies including boxes and their covers, and fixing them with nails, screws and wires from the point to the distribution board...etc. The price includes everything necessary to finish the work according to the specifications and instructions of the supervising engineer .</p>					10.00	عدد	<p><b>بالعدد:</b> مأخذ كهرباء قوة 13 أمبير: توريد وتركيب مأخذ كهرباء قوة 13 أمبير تركيب داخل الحائط مع جميع المستلزمات من العلب واغطيتها وتثبيتها بالمسامير القلاوظ والأسلاك من النقطة الى لوحة التوزيع... إلخ والتمن يشمل كل مايلزم لانهاء العمل حسب المواصفات وتعليمات المهندس المشرف.</p>	3.3	
3.4	<p><b>Per piece: electrical enclosure coverage:</b> Covering the electrical boxes in the walls and ceilings using plastic covers and fixing them using screws and all that is necessary according to the specifications and the instructions of the supervising engineer</p>					6.00	عدد	<p><b>بالعدد:</b> تغطية العلب الكهربائية: تغطية العلب الكهربائية في الجدران والسقوف وذلك باستخدام الاغطية البلاستيكية وتثبيتها باستخدام البراغي وكل ما يلزم بحسب المواصفات وتعليمات المهندس المشرف.</p>	3.4	
3.5	<p><b>Per piece: Electricity and a solar energy system</b> <b>Supply, installation and operation of a solar energy system consisting of:</b> - 3 solar panels of excellent quality, with a capacity of 330 watts, 24-volt system, 72 cells. Each panel is placed on an iron base of 5 cm * 5 cm * 5 mm, coated with anti-rust paint, two sides and two sides with oil paint in the required color, with a lock and attached to the ceiling to protect against theft. - 12-volt carbon cell battery, deep cycle, high temperature, 200 ampere / hour, number 2, excellent quality, weighing no less than 60 kg. - Hybrid inverter with a capacity of 2000 watts and a take-off capacity of 2200 watts. 24 volt system, excellent quality. With</p>					1.00	بالعدد	<p><b>بالعدد:</b> الكهرباء ومنظومة طاقة شمسية توريد وتركيب وتشغيل منظومة طاقة شمسية تتكون من: - ألواح شمسية نوعية ممتازة عدد 3 بقدرة 330 وات نظام 24 فولت، 72 خلية، يوضع كل لوح فوق قاعدة حديدية من الشلمن 5سم * 5سم * 5ملم مطليه بدهان مقاوم للصداء وجهين وجهين بدهان زيتي باللون المطلوب مع عمل قفل وتثبيتته بالسقف للحماية من السرقة. - بطارية 12 فولت خلايا الكربون دورة عميقة حرارة عالية 200 أمبير/ساعة عدد 2 نوعية ممتازة لا يقل وزنها عن 60 كيلوجرام. - جهاز انفرتر هايبرد بقدرة 2000 وات نظام 24 فولت نوعية ممتازة مع منظم شحن MPPT يسمح بجهده مصفوفة الواح لا يقل عن 100 فولت مع إمكانية التشغيل من الألواح مباشرة وبحسب مواصفات المهندس المشرف - عمل تأريض ومانع صواعق لمنظومة الطاقة الشمسية حسب توجيهات المهندس المشرف.</p>	3.5	



4.6	<p><u>Per piece: Supply and installation of Italian basin faucets (swan) for bathrooms:</u> Supply and installation of Italian basin faucets Abu Raqba (swan) of excellent quality, chrome for bathrooms of excellent quality, and the item includes the supply and installation of sockets and angle valves of Italian chrome of excellent quality and all</p> <p><u>Per piece: Inspection and maintenance of a well:</u> - Inspection and maintenance of the cesspool, as this item includes transporting and removing waste to a suitable, remote location. The item also includes examining the drainage pipes connected from the inspection rooms to the cesspool and maintaining them if necessary, opening the dams and ensuring the flow of sewage smoothly and doing</p>					5.00	عدد	<p>بالعدد : توريد وتركيب حنفيات حوض ايطالي (بجعة) للحمامات: توريد وتركيب حنفيات حوض ايطالي أبو رقبة (بجعة) من نوع ممتاز كروم للحمامات نوعية ممتازة والبند يشمل توريد وتركيب لي هراب ومحابس زاوية كروم ايطالي نوعية ممتازة وجميع ما يلزم طبقاً للمواصفات وتعليمات المهندس المشرف</p>	4.6	
4.7	<p><u>Per piece: Inspection and maintenance of a well:</u> - Inspection and maintenance of the cesspool, as this item includes transporting and removing waste to a suitable, remote location. The item also includes examining the drainage pipes connected from the inspection rooms to the cesspool and maintaining them if necessary, opening the dams and ensuring the flow of sewage smoothly and doing</p>					1.00	عدد	<p>بالعدد :مقاودة وصيانة بيارة: -مقاودة وصيانة بيارة حيث يشمل هذا البند نقل وإزالة المخلفات الى مكان مناسب بعيد ، كما يشمل البند يشمل فحص ببيات الصرف الموصلة من غرف التفتيش الى البيارة وصيانتها اذا توجب وفتح السدات والحرص على تدفق الصرف الصحي بكل سلامة وعمل كل ما يلزم لاتمام العمل حسب الاصول المهنية والمواصفات وتعليمات المهندس المشرف.</p>	4.7	
4.8	<p><u>Per piece: Inspection and maintenance of inspection rooms:</u> Inspection and maintenance of manholes and ensuring their work, as this item includes opening the manhole plugs and cleaning the manholes or supplying the manholes necessary for the flow of sewage from the drainage network to the manholes and from the manholes to the septic tank as necessary and the instructions of the supervising engineer, and treating the manhole cover measuring (0.7m x 0.7 m) of reinforced concrete and the use of silica if necessary, and all that is necessary to operate inspection rooms and drain water and waste according to the specifications and instructions of the supervising engineer.</p>					2.00	عدد	<p>بالعدد :مقاودة وصيانة غرف التفتيش: -مقاودة وصيانة غرف التفتيش والحرص على عملها حيث يشمل هذا البند فتح سدات البيبات وتنظيف غرف التفتيش أو توريد البيبات اللازمة لتدفق الصرف الصحي من شبكة الصرف الى غرف التفتيش ومن غرف التفتيش الى البيارة حسب الزوم وتعليمات المهندس المشرف ، ومعالجة غطاء غرفة التفتيش قياس (0.7 × 0.7م) من الخرسانة المسلحة واستخدام مادة السبكا اذا توجب وكل ما يلزم لتشغيل غرف التفتيش وتصريف المياه والمخلفات بحسب المواصفات وتعليمات المهندس المشرف.</p>	4.8	
5	Other works:								اعمال أخرى:	5
5.1	<p><u>Per piece : Supply and install a marble board for project :</u> Supply and install a marble board (1.5 m Width and 1.0 m High) with name of the project, (FMF) logo and (YHF) donor logo, on the main gate of the HF, with all needed to finish the work according to drawings, specifications and instructions of the supervisor engineer.</p>					1.00	عدد	<p><u>أعمال لوحة رخامية للمشروع:</u> توريد وتركيب لوحة رخامية بأبعاد (عرض 1.5م وارتفاع 1.0 م) يكتب عليها اسم المشروع بالإضافة إلى شعار المنظمة وشعار المانج والسعر يشمل دهان شعار المنظمة وشعار المانج على البوابة الرئيسية للمركز وعمل جميع ما يلزم لانتهاء العمل على أكمل وجه بحسب الرسومات والمواصفات والاصول الفنية والمصنعية وتوجيهات المهندس المشرف</p>	5.1	
5.2	<p><u>Per piece: Supply and installation of Sign board plates:</u> Supply and installation of sign board plates of size (30 cm Width and 20 cm High) made of plastic with Arabic and English language written on them, the names of rooms and bathrooms (with making explanatory symbols for the plates of male / female bathrooms, and bringing a sample of the plates for approval.</p> <p><u>Per Piece : supply and installation of steel shelves:</u> Supply and installation of steel shelves , where the kit consists of 4 steel stand 3 m Height and five shelves size (90 cm x 30 cm ) ,the distance between one shelf and the other is 50 cm. It is installed well using the necessary accessories according to industry standards and specifications. An anti-rust face paint is applied and two layers of</p>					4.00	عدد	<p>بالعدد: توريد و تركيب لوحات اسمية: توريد و تركيب لوحات اسمية مقاس ( عرض 30سم وارتفاع 20سم) مصنوعة من البلاستيك مكتوب عليها بالخط العربي والانجليزي اسماء الغرف والحمامات (مع عمل رموز توضيحية للوحات الخاصة بالحمامات ذكر/انثى واحضار عينة من اللوحات لإعتمادهم .</p>	5.2	
5.3	<p><u>Per Piece : supply and installation of steel shelves:</u> Supply and installation of steel shelves , where the kit consists of 4 steel stand 3 m Height and five shelves size (90 cm x 30 cm ) ,the distance between one shelf and the other is 50 cm. It is installed well using the necessary accessories according to industry standards and specifications. An anti-rust face paint is applied and two layers of</p>					4.00	طقم	<p>بالطقم : توريد وتركيب أشلاف رفوف ستيل: توريد وتركيب أشلاف ستيل حيث يتكون الطقم من 4 شلومات بارتفاع 3 م وخمسة رفوف مقاس (90 سم* 30 سم) المسافة بين الرف والأخر 50 سم يتم تثبيتها جيداً باستخدام الآكسسوارات اللازمة حسب معايير ومواصفات الصناعة و يتم عمل دهان وجه مضاد للصدأ والثين أوجه دهان حراري باللون المناسب وحسب تعليمات المهندس المشرف بالموقع المناسب.</p>	5.3	
Estimated total cost (in US dollars)									التكلفة التقديرية الإجمالية (بالدولار الأمريكي)	
									الخطة الزمنية الإجمالية للتنفيذ	